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M ÖTESPROTOKOLL $$M7 19/20 
Torsdag den 6/2-2020 kl. 18:07. 

Mötesrummet, Dragskåpet, Teknikringen 36B 

 

Närvarande 
Elin Hedberg, ordförande  

Alfred Kedhammar, vice ordförande 

Bjarne Falk, eventkoordinator 

Lovisa Brandt, kommunikationsansvarig 

Hans Jiang, Nr 1 

Rebecka Lund, sektionsmedlem (motionär) 

 

Bilagor: 6 

1. Formalia 

a. Mötets öppnande 
Ordförande Elin Hedberg öppnade mötet kl 18:11. 

b. Mötets behöriga utlysande Bilaga 1 
Kallelse skickades ut den 24/1-2020. 

Mötet beslutade 

att mötet var behörigt utlyst. 

c. Val av justeringsperson tillika demokratifrämjare 
Hans Jiang anmälde sig frivilligt. 

Mötet beslutade 

att välja Hans Jiang till justeringsperson. 

d. Anmälan av förhinder 
Martin Wood, lokalansvarig, personliga skäl 

Sofie Rehnström, sekreterare, åker till Sälen. Lovisa kliver in som sekreterare. 
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Ellen Engquist, KUTA, blir ev. 30 min sen. 

Simon Dahlberg, kassör, ingenjören i fokus  

e. Adjungeringar 
Rebecka Lund behövde adjungeras med yttranderätt. 

Mötet beslutade 

att adjungera Rebecka Lund med yttranderätt 

f. Anmälan av övriga frågor 
Martin; Barmatta 

g. Bordlagda frågor 
i. Sektionsfest 

Diskuterades på ett icke-beslutande möte. Där sas det att vi skulle göra en mer satsig OAR 
middag istället. Behöver inte ett faktiskt beslut. 

h. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet för $$m6 var utskrivet och justerat den 31:a januari, vilket var sista dagen innan 
tidsgränsen.  

Mötet beslutade 

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 

i. Fastställande av föredragningslistan Bilaga 2 
Mötet beslutade 

att lägga motioner och propositioner till handlingarna. 

Mötet beslutade 

att fastställa föredragningslistan i dess reviderade form. 

j. Beslutsuppföljning 
i. Tockify 

Bjarne har lämnat in en kvittoredovisning. Tockify har legat uppe i en vecka. Verkar ha gått 
bra hittills. Ligger en hel del bokningar där nu, vilket är nice.  

ii. Kamratstipendiet 

Elin har snackat med TP. De har skrivit i eventet för SM3 lite kring det. Lovisa kommer dela 
det på hemsidan.  

iii. Kommunikationschunk 
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Lovisa har börjat kolla lite på CHUST konfirmeringsinlämningen. 

Ellen anlände till mötet 18:26. 

iv. Byte av styrelsedagar 

Vi har bytt till onsdagar.  

k. Meddelanden 
i. Fika 

Elin och Lovis har köpt jordgubbstårta. Hans har fixat Kinapuffar. Det finns 
Pringles. Kaffe. Ingefärsshots. Massa nice. 

ii. Datas vårbal 

Vi har fått inbjudan till datas vårbal. Vi tar det på slack. 

2. Uppdateringar 

a. Livsmedelsinspektion 
De var här förra veckan. Det gick bra. De hade en kommentar om att vi inte har en extern 
termometer som talar om kylens temperatur. 

b. Vårbal 
Elin, Simon, och Lovisa har suttit i en del möten med B och W. Flyg har varit taggade på att 
haka på, redan ganska tidigt varit på B och W om det. Det diskuterades lite angående 
ekonomin och ansvar och erfarenhet kring en vårbal, så nu kör vi alla fyra. Flyg ville inte 
heller ha så många platser. Så i nuläget har B och W 100 platser var och K och T 50 platser 
var. Lokal är inte satt än. Alfred love-bombar balteamet <3.  

c. Elektropub 
Inte påbörjat än. Ellen och Martin tänkte först prata med KK och sedan prata vidare med 
elektro. 

d. Förvaringsutrymmen 
Bjarne upplyser om att KOMPIS hittade en flaska soya-mjölk idag som gick ut för prick ett 
år sedan idag. SÅ iaf nått har skett på den här punkten. 

3. Granskning av slutna eller aktuella kontrakt 

a. Företagskontrakt 
Elin och Alfred har skrivit på 3 till BKW kontrakt. Det är bara att kika och se om det är 
något kring det man vill kommentera på. 

4. Lärdomar och planering inför BKW20 
Biljetterna har inte släppts än. Banquette eventet kom upp ish runt 18. 
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5. Ekonomisk halvtidsrapport Bilaga 3 
Alfred satt på ett vice-råd där de frågade om de hade halvtidsrapporter och sa att de borde ha 
det. Ex. i nuläget sitter vi fortfarande och väntar på den ekonomiska rapporten från 18/19, 
så för att ge mera insyn i ekonomin när den fortfarande är aktuell så har alfred satt ihop en 
halvtidsrapport kring massa olika roligheter som ska presenteras på SM 3.  

6. Entledigande 

a. Ludvig Hallberg (MD) 
Mötet beslutade 

att behandla punkt 6a och 6b i klump. 

b. Anton Jonason (HU) 
Mötet beslutade 

att entlediga Ludvig Hallberg från MD och Anton Jonason från HU. 

7. Motioner Bilaga 4 

a. SM på engelska 
Generella tankar kring att det kanske är för stort steg, men att vi ändå vill få med mer 
internationella studenter i sektionen och på SM.  

Alfred skrev ihop en liten kompromiss av motionen, som tvingar mindre formalia på SM:  

att1 i reglementet lägga till ny punkt 4.1 Språk 

Kemisektionens beslut och styrdokument formuleras och tolkas på svenska, men kan översättas till engelska. 

Om en medlem begär att delta i SM eller en del av SM på engelska skall detta tillgodoses, antingen genom 
att sammanträdet hålls på engelska eller att sammanträdet tillhandahåller en tolk. 

“Att beskriva bajsnödig som person är rätt vanligt på kinesiska. Det kommer från bilder på 
en simhoppare vars ansiktsuttryck var bajsnödig-liknande under hoppet”- Hans kommer 
med vital information. 

Mötet beslutade 

att bifalla det nya ändringsyrkandet. 

8. Propositioner Bilaga 5 

a. Uppdatering rörande representanterna i 
Bioteknikstudenterna 

Rebecka Lund lämnar mötet 19:43 
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Det ser bra ut.  

Mötet belsutade 

att skicka in propositionen till SM. 

b. Vårbal 2020 - vad är väl en bal 
Finns lite frågor angående vi får tillbaka vår insats på 10 000 kr, vilket skickas vidare till W, B 
och T. Alfred ville ändra så att det står specifikt att Lovisa och Elin är ansvariga, inte 
posterna. Det är viktigt att det framgår om vi förlorar de 10 000 kr eller inte.  

Ellen lämnade rummet 20:13. 

Ellen kom in igen 20:14 

Alfred skickade en del önskemål i slack för saker som ska revideras. Förslaget lades att 
Lovisa och Elin ska revidera propositionen efter önskemål/åsikter/förslag/idéer som skickas 
till dem från styrelsen och sedan skicka ut den nya versionen till styrelsen för utlåtande innan 
den skickas till TP senast måndag. 

Mötet beslutade 

att skicka in en reviderad version till SM. 

Mötet ajournerades 20:17 

Mötet återupptogs 20:31 med en sött (men ej så funktionell) uppställd tårta.  

9. Val av KAOSA Bilaga 6 
Bilaga endast tillgänglig för styrelsemedlemmar under mötet. Punkt är sekretessbelagd pga. 
personinformation. 

Mötet beslutade 

att välja Rebecka Lund till KAOSa. 

Bjarne kontaktar henne om detta. 

Elin kontaktar TP för att se om vi kan lägga till punkt för val av KAOSa, då det finns en 
KAOSa post kvar som vakant.  

10. Middag med B 
Elin har festanmält osv osv. Mest diskussion vad vi vill ha för middag, och annat skoj. Mesta 
kommer köras i slack. 

11.OAR3 
Överlämnings-OAR. 17e februari. Gammalt material finns från OAR 1. Elin kommer 
försöka skriva ihop ett gamling-fest “hur man ska förhålla sig” dokument tills dess. 
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12. Övriga frågor 
a. Barmatta 

Lou vill köpa en matta till KK från lokalbudgeten. Eftersom Martin inte är närvarande kan 
det vara bra att ta detta vid ett senare tillfälle. 

Mötet beslutade 

att bordlägga frågan till $$m8. 

13.  Ansvarsfördelning 
Ellen tar på sig att prata med B angående middag, samt ta på sig att prata med elektro 
tillsammans med Sofie och Martin angående event med dem.  

Bjarne och Elin skriver ihop en konfirmationstext för KAOSa valet. 

Annat ansvar har fördelas tidigare under mötet. 

14. Nästa möte 
$$m 8 kommer att hållas den 25:e mars. 

15. Mötets avslutande 
Ordförande Elin Hedberg avslutade mötet kl 20:59. 

16.  Orientering 
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Vid pennan, Stockholm 2019-02-06 Justerat, Stockholm 2019-02-06 

 

______________________________ ______________________________ 

Lovisa Brandt, Hans Jiang, 

Sekreterare 18/19 Justeringsperson 

 

 

 

Justerat, Stockholm 2019-02-06 

 

______________________________ 

Elin Hedberg, 

Ordförande 
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Alfred Kedhammar 
Styrelsen 19/20 
2020-02-20 
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1 Inledning 

1.1 Sammanfattning 
Detta dokument är en ekonomisk halvtidsrapport för perioden 2019-07-01 t.o.m. 2019-12-

31, motsvarandes den andra halvan av kalenderåret 2019 och den första halvan av sektionens 

verksamhetsår 19/20. 

1.2 Syfte 
Rapporten är författad utan underlag i beslut eller styrdokument, på initiativ av författaren 

för att öka transparansen och kontinuiteten i det ekonomiska arbetet på sektionen samt ge 

sittande och framtida bokföringsansvariga en resurs i sitt arbete. 

En mer omfattande rapportering inkommer efter verksamhetsårets slut i form av den 

ekonomiska rapporten. 

2 Visualisering 
Att visa sektionens totala likvida innehav (kosing) + fondsparanden visar på ett ungefär hur 

mycket pengar som finns att tillgå och ifall sektionens resurser går upp eller ner på lång sikt. 

Värt att ha i åtanke är dock att en ansenlig del av sektionens värde finns upplåst i 

spritförrådet och märkesförrådet. 

 

Figur 1: Summan av dagssaldo på sektionens bankkonton samt fonder, plottas mot dagarna på 

verksamhetsåret. Två verksamhetsår visas. 

Som kan ses i figur 1 så ligger sektionen i trend med tidigare år än så länge. Innan 

verksamhetsårets slut förväntar vi oss dock att likviditeten sjunker märkbart i och med att de 

ekonomiska besluten som fattades på SM2 verkställs. Inköp av en ny ljudanläggning till 

Draget, avsatta pengar till jubileumskommiténs verksamhet och engångsinköp i årets budget 

kan uppgå i obalanserade kostnader på runt 100 000 kr. 
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Figur 2: Sektionens resurser på längre sikt. Värden tagna från bankens besked om saldo på bankkonton 

och fonder vid kalenderårsskife. 

Som kan ses i figur 2 så har sektionens likviditet på längre sikt legat stabil. Eftersom att 

likviditeten förväntas sjunka detta verksamhetsår kan det finnas behov för sektionen att gå 

mer i plus kommande år för att komma upp på samma nivå igen. 

3 Fondsparanden 
Sektionen hade i årsskiftet omkring 420(nice) 000 kr upplåst i fondsparanden, motsvarandes 

större delen av våra pengar. Insynen i vårt fondsparande är mycket begränsad och det kan 

vara värt att undersöka huruvida vi skulle gynnas av att ändra våra placeringar. 

Fonderna som nyttjas är Nordea Obl.fond Korta Placeringar och Nordea Stratega Ränta för 

den intresserade. Deras sammansättning, bakgrund och utveckling kan följas online. 

4 Skatteverket 
Sektionens deklaration för kalenderåret 2018 har mottagits och behandlats av Skatteverket. 

Sektionen betalar 0 kr i slutlig skatt. 

Presidiet har registrerats som sektionens deklarationsombud hos Skatteverket. 

5 Bokföringsarbete 
I skrivande stund har tre möten med BAR genomförts, där flera förbättringar av den 

ekonomiska verksamheten har tagits fram. Anteckningar från dessa möten kan läsas på 

https://kongligkemi.com/bar20192020. 
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Bokföringsarbetet flyter på tack vare BARs hårda arbete! Nedan följer ett kort utdrag av 

antal verifikationer inrapporterade samt vilket andel det motsvarar av föregående års totala 

antal verifikationer. 

Serie Ansvarig Antal verifikationer 
(2020-02-20) 

Andel av totalt antal 
verifikationer föregående år 

A Kassör 110 26% 

B KronpHeus 167 51% 

C KNUTE 7 13% 

D Ekonomichef(er) 34 34% 

E Sexmästarinna 122 50% 

 

Ha i åtanke att procentvärdena ovan är en mycket grov mätning av arbetet och inte 

nödvändigtvis reflekterar verken hur mycket arbete som har lagts ner eller hur mycket arbete 

som återstår. Detta på grund av att de ekonomiska verksamheterna på sektionen ligger olika 

över året, att viss bokföring ännu inte är inrapporterad i Fortnox eller att antalet verifikat 

skiljer sig från föregående år. 

Vice arbetar kontinuerligt för att stämma av hur arbetet går, ge återkoppling och införa 

förbättringar. 

Ambitionen finns att författa en guide för bokföring. Fortsättning följer. 

6 Budget 
Inga större överskridelser har upptäckts i budgeterade kostnader utifrån den bokföring som 

finns tillhanda. Förslag på ändringar i budgetproposition 20/21 antecknas kontinuerligt. 

Mejla gärna förslag till vordf@k.kth.se! 

7 Uppföljning på KK 18/19 
Bokföringen för Klubbmästeriet 18/19 är nu helt rekonstruerad. Shit va bra jobbat!! 

8 Revision 18/19 
Bokföringen 18/19 består i skrivande stund av över 1300 verifikationer. Revisorerna 18/19 

har granskat ~65% av dessa. Serier A, B och D är helt granskade och återkoppling har 

skickats till ansvariga för åtgärdande. Serie C och E återstår.  

Revisorns ända rättighet är att klaga, vilket också är en skyldighet. 

Revisorerna förväntar kunna författa revisionsberättelse till SM4. 

 

   

Alfred Kedhammar 

Vice ordförande 19/20 
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MOTION SM3 19/20 

SM på engelska 
 

Bakgrund 
SM är ju sektionens högsta beslutande instans, så det är av stor vikt att alla sektionens 
medlemmar kan delta i mötet. Vi beslutar om bland annat budget, personval och 
ansvarsfrihet, saker som starkt påverkar sektionens verksamhet. Eftersom att vi kan ha 
medlemmar i sektionen som inte talar svenska skulle jag därför vilja föreslå att vi i början på 
varje sammanträde frågar om det finns några medlemmar som inte talar svenska, och om så 
är fallet fattar beslut om huruvida mötet ska ledas på engelska eller svenska.  

Yrkande 
 

Därför yrkar jag  

 a t t 1 lägga till punkten: 

1.4 VERKSAMHETSSPRÅK 
 
Kemisektionen har svenska och engelska som verksamhetsspråk.  

 I Kemisektionens Reglemente under 1 ALLMÄNT 

 a t t 2 lägga till punkten: 

4.5 MÖTESSPRÅK 
 
Sektionsmötena leds på engelska eller svenska. Vilket språk som används ska beslutas under 
Formalia vid varje sammanträde. Sektionsmedlemmar kan välja att uttrycka sig på engelska 
eller svenska och SM ska vid behov erbjuda möjlighet att få samtliga uttalanden översatta 
genom att välja en tolk.  

 I Kemisektionens Reglemente under 4 SEKTIONSMÖTET (SM). 

 

Stockholm, 2020-02-03 

 

     

Keq genom Rebecka Lund 

Ledamot 2019/2020  
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Proposition SM3 19/20 

 

Uppdatering rörande representanter i föreningen 

Bioteknikstudenterna 

Bakgrund 
THS Kemisektionen är liksom fem andra biotekniksektioner i Sverige en delförening i 

föreningen Bioteknikstudenterna (BTS). Alla som är medlemmar i Kemisektionen är alltså 

också medlemmar i BTS. Bioteknikstudenterna genomför varje kalenderår mässan 

Bioteknikdagarna (BTD) som senast 2018 hölls hos oss på KTH. 

Varje år ska det enligt BTS styrdokument finnas representanter från Kemisektionen i BTS 

styrelse. De år då BTD inte hålls på KTH ska minst en eller högst två representanter väljas. 

De år då BTD hålls på KTH ska två representanter väljas, projektledaren respektive 

kassören. Källa: BTS stadga uppdaterad 131116. 

Representanterna väljs vanligtvis av BTS föreningsmöte, men i de fall då representanter från 

en sektion saknas brukar sektionen i fråga åläggas att själv genomföra valet. 

Tidigare har valet av en BTS-representant legat under KNUT under det utdaterade namnet 

”BUS-representant”. Efter diskussioner mellan KNUT-ansvariga och styrelsen har vi dock 

kommit fram till att BTS-representanter skulle lämpa sig bätte utan anknytning till något 

preexisterande organ. Styrelsen har också diskuterat detta med ordföranden för BTS 2019. 

För den nyfikne: 

Bioteknikstudenterna  http://www.bioteknikstudenterna.se/ 

BTS stadgar och reglemente http://www.bioteknikstudenterna.se/dokument.html 

Innehåll 
Den här propositionen ämnar att placera BTS-representanter som egna poster i reglementet. 

De väljs endast av Kemi i de fall då BTS ålägger sektionen detta. Enligt ordföranden för BTS 

2019 är vi av BTS föreningsmöte ålägda att välja styrelserepresentanter till BTS 2020. 

Yrkande 
Därför yrkar jag  

 att1 i reglementet punkt 3.10.1 ta bort följande fetstilta partier 

”KNUT har läsår som verksamhetsår. KNUT består av en ordförande (KNUTO) tillika 

organansvarig, en vice ordförande (KNUTVO), en bokföringsansvarig (KNUTE) tillika vice 

ordförande, en BUS-representant samt fritt antal ledamöter. 

BUS har kalenderår som verksamhetsår. BUS-representanten är ordinarie 

representant i den internationella styrelsen för Bioteknikutbildningar i Sverige (BUS). 

http://www.bioteknikstudenterna.se/
http://www.bioteknikstudenterna.se/dokument.html
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De år sektionen arrangerar BUS är BUS-representanten även ordförande i den 

nationella styrelsen, och ansvarar då för att välja en BUS-grupp för arrangemanget. 

KNUT:s intäkter tillfaller sektionen. KNUT:s ledamöter, samt eventuella BUS-ledamöter, 

väljs av KNUTO, KNUTVO och KNUTE. Dessa val konfirmeras av SM. 

 att2 i reglementet 3.10.2 ta bort stycket 

”BUS-representanten ansvarar för att bioteknologer får löpande information från BUS 

verksamhet. BUS-representanten ansvarar för att välja en BUS-suppleant till den nationella 

styrelsen, som även kan hjälpa till att sköta arbetet med BUS. De år sektionen arrangerar 

BUS är BUS-suppleanten även vice ordförande i den nationella styrelsen.” 

 att3 i reglementet 4.2 ta bort punkten 

”Konfirmation av BUS-representant” 

att4 i reglementet lägga till ny punkt 3.11 Representanter i föreningen 

Bioteknikstudenterna 

”Kemisektionen är en del av föreningen Bioteknikstudenterna (BTS). Kemisektionens 

representanter inom BTS väljs av BTS, men kan åläggas Kemisektionen om så meddelas av 

BTS föreningsmöte eller styrelse. 

Denna punkt är underställd BTS stadgar och reglemente, där samtliga poster beskrivs. 

 

www.bioteknikstudenterna.se” 

 att5 direktjustera punkterna ovan. 

 att6 i föredragningslistan, där talman anser lämpligt, lägga till punkten 

”Val av representanter i föreningen Bioteknikstudentera” 

 

Stockholm, 2020-02-01 

Styrelsen 19/20 genom 

 

     

Alfred Kedhammar 

Vice ordförande 19/20 

BTS Revisorsuppleant 2018 

http://www.bioteknikstudenterna.se/


Proposition SM3 19/20 
Vårbal 2020 
$ektions$tyrelsen 19/20 
2020-02-06 
Sid 1(3) 

Proposition SM3 

Vårbal 2020 

Inspo 
“Kör för fan” - Pubbis 19/20 
Bakgrund 
I december fick vi en fråga från WårBalens kommitté om vi ville vara med och anordna en                                 
vårbal tillsammans i BKW-anda. Tidigare år har en sådan bal arrangerats med just B och W,                               
men med ett litet avbrott mellan 2015-2018. Efter att ha gjort intressekoll på sektionen och                             
haft möten med de andra sektionerna finner vi att det vore en superkul tradition att                             
återuppta! 

Intressekoll 
Styrelsen lyfte frågan under SM2 i form av en snabb handuppräckning där det var en klar                               
majoritet av positivt inställda. Det rådde lite oro med tanke på fjolårets försök till vårbal med                               
Cl som tyvärr floppade rejält. Av den anledningen har vi i år valt att göra en extensiv                                 
intresseformulär som skickades ut till alla medlemmar på sektionen innan vi gick vidare i                           
planeringen. Vi fick 111 svar som samtliga redogörs nedan. 
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Generella kommentarer: 

- Inte intresserad av personliga eller ekonomiska skäl 
- Undvika eventkrockar 
- Hålla ned biljettpriset 
- Tagg! 

Vad är väl en bal? 
Ambitionen med en vårbal är att ha en fin avslutning på läsåret där studenterna får tillfälle att                                 
klä upp sig med det finaste de har och ha en fantastisk kväll. Traditionellt är vårbalen den                                 
finaste sittningen på året! Den är därför inte bara riktad mot aktiva sektionsfunktionärer utan                           
mot alla studenter på någon av kemi- eller bioprogrammen på KTH.  

BKWT 
Efter SM satte sig några från Styrelsen ned tillsammans med balkommittén som även                         
berättade att Flyg var intresserade att vara med. Efter ett möte där balrepresentanter från alla                             
fyra sektionerna närvarade, kom vi fram till att en episk fyrkant mellan sektionerna skulle                           
fungera under balen. Flyg (T) skulle då också få lika många platser som oss eftersom även                               
dem vill testa ifall konceptet fungerar för deras sektion, medan W och B som arrangerat den                               
förut har 100 platser var - vilket alla sektioner var överens om. Antalet sittande kommer                             
därför inte bli extremt överväldigande. Viktigt är också att sektionernas insats i balen                         
kommer att representera mängden platser de har. Alltså, T och vi kommer gå in med hälften                               
så mycket eftersom vi har halva mängden platser. 

Lärdomar från 2019 
Efter förra året har vi i styrelsen suttit och diskuterat en del hur vi ska undvika att det blir på                                       
liknande sätt. Exempelvis så började vi med att göra intressekollen för att se till att det ens                                 
var sektionens önskemål, och inte bara ett vagt entusiastiskt ja på SM. En annan sak vi tagit                                 
till oss är att balen nu skulle anordnas med två sektioner som har erfarenhet av baler. Både B                                   
och W har väldigt bra koll på läget, mycket information från tidigare år, samt en del                               
representanter som var med förra året. Även T har anordnat baler på senare tid och har                               
erfarenhet av att anordna event på den här skalan.  

Vad vi framförallt tror var en stor anledning till att balen inte gick att genomföra förra året,                                 
var på grund av det höga biljettpriset. Att pressa priserna är något som är väldigt viktigt för                                 
både oss och de andra sektionerna och detta ska försöka nås genom hjälp från sponsorer,                             
något som WårBalen förra året lyckades med. Det är dock viktigt att förstå i vilken prisklass                               
vi talar, och att det är svårt att få ner priset per kuvert under 700 kr utan hjälp från företag. 

Arbetsgrupp 
För att minimera arbetet för resten av sektionen har vi i Styrelsen kommit fram till att                               
sittande ordförande Elin och kommunikationsansvarig Lovisa kan stå som både kontakt                     
mötessammankallande för en arbetssgrupp.  
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Yrkande 
 

Därför yrkar $$ 

att1 anhålla en vårbal tillsammans med sektionerna B, W och T 

att2 gå in med 10 000 kr till 50 platser  

att3 ålägga ordförande 19/20 samt kommunikationsansvarig 19/20 ansvaret som 
mötessammankallande tillika kemisektionens ansvariga för vårbalen. 

att4 skapa en arbetsgrupp med öppen rekrytering med målet att anordna en bal våren                           
2020 i samarbete med B, W och T. 

 

Stockholm, 2020-02-06 

$$19/20 genom 

 

Elin Hedberg Lovisa Brandt  

Ordförande  Kommunikationsansvarig 
2019/2020 2019/2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

THS Kemisektionen, Teknikringen 36B, 100 44 Stockholm, www.kongligkemi.com 


